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Protokoll från styrelsemöte - Nissans Vattenråd, 2022-02-16 

Plats: TEAMS  

 

Närvarande: 

 Jenny Axelsson, (ordf.) Halmstads kommun 

 Henrik Jatkola, (vice ordf.) Statkraft 

 Sofia Yngstrand, Halmstads kommun 

 Bengt-Göran Ericsson, Gislaveds kommun 

 Christer Gustafsson, Gnosjö kommun  

 Sven-Olof Andersson, Tranemo kommun 

 Roger Rohdin, Jönköpings kommun 

 Isabelle Zilling, Stora Enso 

 Marie Montan, LRF 

 Morgan Eriksson, Södra 

 Stefan Pålsson, Halmstads kommun 

 Daniel Simonsson, Länsstyrelsen Halland 

 Lisa Weimann, Länsstyrelsen Jönköping  

 

§ 1 Godkännande av dagordning och val av justerare 

 Dagordningen godkändes och lades till handlingarna. 

 Val av justerare: Henrik Jatkola  

 

§ 2 Föregående protokoll 

 Beslut: Inga tillägg görs till föregående protokoll, vilket läggs till handlingarna. 

 



  2021-02-16 
 

 

§ 3 Recipientkontrollen 

Arbetet med att förnya recipientkontrollen behöver komma igång och alla gavs 

möjlighet att ge sin syn på saken. Slutligen konstaterades att ett första möte bör ske 

mellan länsstyrelserna och samordnaren. Därefter kommer en större arbetsgrupp ha 

ett inledande möte. Sofia skickar ut inbjudan till en sådan ”större” arbetsgrupp till 

dem som visat intresse för att delta i arbetet samt övriga om det visar sig att områden 

inom Nissans avrinningsområde inte täcks upp fullt ut. Hur arbetet därefter ska 

fortlöpa får utkristalliseras efter ett inledande möte inom den större arbetsgruppen. 

 

§ 4 Lova-projektet 

 Ansökan om nya medel för de delar av projektet som rör Jönköpings län har lämnats 

 in till Länsstyrelsen enligt styrelsen beslut från föregående möte. Inga besked om 

 medel har dock kommit ännu. Även slutredovisning för del 1 i projektet gällande 

 Jönköpings län har lämnats in enligt länsstyrelsens beslut när medel för den delen 

 beviljades. Den är ännu inte godkänd. 

  För Hallands del har delredovisning för del 1 lämnats in och godkänts av länsstyrelsen. 

 

§ 5 Webbplatsen 

 Statistik från 2021 visar att vattenrådets webb har haft ca 1700 externa besök på 

 webbplatsen. Utöver det har ca 1100 interna inloggningar gjorts, det är t.ex. när SY 

 lägger in protokoll, gör uppdateringar m.m. Se inklippt bild över statistik nedan. 

 Styrelsen påminns också om att också länka till webbplatsen inom sina respektive 

 organisationer! 

  

  

 Styrelsen får se exempel på hur Vätterns vattenvårdsförbund visar data från 

 sin miljöövervakning. Beslut tas om att SY vid tillfälle ska ta kontakt med dem och 

 undersöka förutsättningar och kostnader för att eventuellt få hjälp med att 

 presentera miljödata på vattenrådets egen webbplats. 
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§ 6 Länsstyrelsens information om aktuella frågor 

 Länsstyrelsen informerar om att överklagan gällande åtgärdsplaner nu ligger på 

 regeringens bord. Dock gäller de redan beslutade åtgärdsplanerna för föregående 

 period tills vidare. Nya vattenförvaltningscykeln är under uppstart och en översyn av 

 vattenförekomstindelning pågår på nationell nivå. Nya miljökvalitetsnormer är 

 beslutade och finns i VISS, se länk nedan:  

 VISS - VattenInformationsSystem för Sverige (lansstyrelsen.se)  

 

§ 7 Övrigt 

 Remiss Havs- och vattenmyndigheten – vägledningar för kraftigt modifierade vatten 

 Sofia visar förslag till yttrande. Styrelsen beslutar enligt förslag. 

 Information om deldom, Stora Enso 

 Isabelle Zilling informerar om den deldom som kom från Mark- och miljödomstolen i 

 november. Hon visar de delar som har koppling till vatten, samt delar kopplade till 

 Borabo-deponin. En del ändringar jämfört med det gamla tillståndet har skett både 

 avseende halter, parametrar samt frekvens. Bolaget har överklagat den del som rör 

 antal tillfällen för mätning av dioxiner. Bolaget ska framöver även mäta plastpartiklar 

 i dagvattnet, det ska ske i samråd med tillsynsmyndigheten som är länsstyrelsen i 

 Halland. Rening av lakvatten från Borabo-deponin får inte ske i brukets egen 

 reningsanläggning och Isabelle tar med frågan om ytterligare rening framöver ska 

 installeras uppe vid Borabo. 

 Hylte kommun 

 Hylte kommuns representant har före mötet inkommit med en önskan att diskutera 

 mikroplaster. Hon medverkade dock inte på mötet varpå frågan får tas upp vid tillfälle 

 när hon är med. 

 

§ 8 Kommande möten och mötets avslutning 

 Jenny påminner om att vi gärna ses på olika platser och att det är fritt fram att 

 återkoppla till samordnaren om man önskar ha vattenrådsmöte hos sig. Det kommer 

 också att bli en fältdag tillsammans med Medins för att se och lära om pågående 

 Lova-projekt. Den blir sannolikt vecka 24 och planering för den pågår parallellt. 

  

 Vi hoppas på att se så många av er som möjligt kan delta under kommande 

 mötestillfällen!  

https://viss.lansstyrelsen.se/SearchResults.aspx?ViewType=0&q=Nissan&s=S%C3%B6k


  2021-02-16 
 

 

 

 Onsdagen den 20 april 

 Onsdagen den 8 juni (styrelsemöte + årsmöte) 

 Onsdagen den 24 augusti 

 Onsdagen den 19 oktober 

 

 Ordförande tackade för bra diskussioner och avslutade mötet!  

 

 

 

 

_________________________  _________________________ 

Jenny Axelsson    Henrik Jatkola 

Ordförande     Vice ordförande 

 

 

Sofia Yngstrand, Samordnare 


